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This study attempts to trace the extent of the manifestation of the
theory of "acts of speech" in the Islamic jurists who rely on
jurisprudential rules, in a way that is a re-reading of the linguistic lesson
with a pragmatic linguistic view for them and for Ibn Hazm Al Andalusi
in particular,This theory, attributed to The English linguists Austin and
his disciple Searle, requires that "every word that follows is actually
accomplished."

We are looking for manifestations of this deliberative thinking when
highlighting the concepts and actions taken by Ibn Hazm to understand
the discourse of Islamic law and to devise "acts of speech” on which a
particular religious "sharia" rule depends.

Key words: Informative — Constructive — Verbal actions — The
fundamentalists — Ibn Hazm Al-Andalusi

Cette étude tente de retracer I'étendue de la manifestation de la théorie
des «actes de discours» chez les juristes islamiques qui s‘appuient sur des
regles jurisprudentielles, d'une maniére qui est une relecture de la legon
linguistique avec une vision linguistique pragmatique pour eux et pour
Ibn Hazm Al Andalusi en particulier, Cette théorie, attribuée aux
linguistes anglais Austin et a son disciple Searle, exige que «chaque mot
qui suit soit réellement accompli». Nous recherchons des manifestations
de cette réflexion délibérative lors de la mise en évidence des concepts et
des actions menées par Ibn Hazm pour comprendre le discours de la loi
islamique et pour concevoir des «actes de discours» dont dépend une
regle religieuse particuliére de la «chariax.

Les mot clés Informatif — Constructif — Actions verbales — Les
fondamentalistes — Ibn Hazm Al-Andalusi.



